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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

 

Készült: az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

2019. szeptember 4-ei munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak:  Szabó Istvánné elnök, Bíró Józsefné, Tóth Istvánné önkormányzati 

képviselők 

    

Távol volt:  Ocskai Simon önkormányzati képviselő 

    

 

Meghívottként jelen van: Rajnai Gábor alpolgármester 

 

 

Szabó Istvánné elnök a munkaterv szerinti képviselő-testületi ülést 10 órakor megnyitotta, köszöntötte 

képviselő társait, az ülésre meghívottakat. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülése 

határozatképes, mert 4 fő nemzetiségi települési képviselőből 3 fő jelen volt.  

 

Javasolta, hogy a kiküldött napirendi pontokat fogadják el. 

Miután más javaslat nem volt, kérte, szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

53/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

a 2019. szeptember 4-ei munkaterv szerinti képviselő-testületi ülés napirendjéről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. augusztus 29-ei 

munkaterv szerinti képviselő-testületi ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről 

 Előadó: Szabó Istvánné elnök 

2. A 2019. évi költségvetés – 14/2019.(II.20.) OSZNÖ határozat - módosítása 

 Előadó: Szabó Istvánné elnök 

3. Falunapi - augusztus 17-18-ai - programok értékelése 

 Előadó: Szabó Istvánné elnök 

4. Beszámoló a kulturális csoportok fellépéseiről 

 Előadó: Szabó Istvánné elnök 

5. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

   

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 
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Szabó Istvánné elnök javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Bíró Józsefné képviselőt kérjék fel. 

Kérte, erről szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

54/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 2019. szeptember 4-ei munkaterv szerinti 

képviselő-testületi ülésén választott jegyzőkönyv-hitelesítőről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2019. szeptember 4-ei 

munkaterv szerinti képviselő-testületi ülésén jegyzőkönyv-hitelesítőnek Bíró Józsefné képviselőt 

választotta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott  

döntésekről 

 

  Előadó: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy hosszú időszak eseményei szerepelnek az előterjesztésben, 

melyet a hétvégi bányásznapi rendezvényen történő szereplésükkel szeretne kiegészíténi, ahol a szlovák 

vendégeket kísérte, a főzőversenyre pedig a Bránička tánccsoport tagjai neveztek be két 

képviselőtársával, Bíró Józsefnével és Tóth Isvánnéval együtt. 

 

Bíró Józsefné képviselő elmondta, örültek, hogy meg tudták mutatni a gyerekeknek a gombóckészítést, 

be is vonva őket a munkába. 9 kg burgonyát használtak fel a gombócok készítéséhez, melyek mind el is 

fogytak. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester megköszönte a testvérvárosi delegáció fogadását, a vendégek 

kalauzolását. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Szabó Istvánné elnök kérte, szavazzanak az előterjesztés 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

55/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatóról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatót.  

 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 
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2. NAPIRENDI PONT:  A 2019. évi költségvetés – 14/2019.(II.20.) OSZNÖ határozat - 

módosítása 

 

Előadó: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy jól sikerültek a pályázatok, jelenleg is azért kell módosítani a 

költségvetést, mert támogatást nyertek egy rendezvényre. A költségvetési sorok között is kellett 

átcsoportosítani. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a költségvetés módosításáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

56/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatának 2019. évi költségvetéséről szóló 

14/2019. (II.20.) OSZNÖ határozata módosításáról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 

bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés f) 

pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket határozza meg: 

 

 

I. A költségvetés bevételei és kiadásai 

 

 

1. A nemzetiségi önkormányzat Képviselő-testületének a költségvetésről szóló 14/2019. (II.20.) 

OSZNÖ határozat 1. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„1. A képviselő-testület a nemzetiségi önkormányzat 2019. évi költségvetését 

 

a)         5 460 E Ft  költségvetési bevétellel 

b)         6 333 E Ft  költségvetési kiadással 

c)            873 E Ft működési költségvetési hiánnyal állapítja meg. 

A képviselő-testület a működési költségvetési hiányt az előző évi 873 E Ft összegű maradvány 

igénybevételével kívánja fedezni. 

 

Ezen belül  a költségvetési bevételeket: 

 2 794 E Ft  állami támogatással 

 1 700 E Ft  működési bevétellel 

 966 E Ft  átvett pénzeszközzel 

 

 a költségvetési kiadásokat: 

  200 E Ft  személyi juttatással 

  120 E Ft  munkaadókat terhelő járulékkal 

 5 116 E Ft  dologi kiadással 

  897 E Ft  felhalmozási kiadással 

 

állapítja meg.” 

 

2. A nemzetiségi önkormányzat Képviselő-testületének a költségvetéséről szóló 14/2019. (II.20.) 

OSZNÖ határozat 2. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
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„2. Az 1. pontban megállapított bevételek, és kiadások kötelező feladatok, önként vállalt feladatok, 

állami (államigazgatási) feladatok szerinti bontásban: 

 

 Bevételek : 

a) kötelező feladatok bevételei: 5 460 E Ft 

 Kiadások : 

b) kötelező feladatok kiadásai: 6 333 E Ft” 

 

3. A határozat 1. melléklete helyébe e határozat 1. melléklete lép. 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2019. évi 

költségvetés módosítását az előterjesztés 1. melléklete alapján fogadja el. 

 

 
  1. sz. melléklet 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 

   

2019. évi költségvetése 
  adatok ezer Ft-ban 

Megnevezés 2019. évi eredeti 2019. évi módosított 

      

Bevételek 2 740 6 333 

Kötelező feladatok bevételei 2 740 6 333 

Működési bevételek 2 740 5 460 

 - Állami támogatás 1 040 2 794 

 - Átvett pénzeszköz 0 966 

 - Önkormányzati támogatás 1 700 1 700 

 - Bérleti díj bevétel 0 0 

 - Kamat bevétel 0 0 

 - Egyéb bevétel 0 0 

Finanszírozási bevételek 0 873 

 - Költségvetési maradvány 0 873 

      

Kiadások 2 740 6 333 

Kötelező feladatok kiadásai 2 740 6 333 

Működési kiadások 2 684 5 436 

Személyi jellegű kiadások 200 200 

 - Megbízási díj 0 0 

 - Reprezentáció személyi juttatás 200 200 

Munkaadói járulékok és szoc. hozzáj.adó 120 120 

 - Bérjellegű kifizetések járulékai 120 120 

Dologi kiadások 2 364 5 116 

 - Tájház fenntartás 300 600 

 - Irodaszer, nyomtatvány 50 50 

 - Tisztítószer 20 20 

 - Rendezvények költségei 400 1 460 

 - Egyéb dologi kiadás 200 400 

 - Személyszállítás 400 1 150 

 - Szakmai könyv, folyóirat 40 40 

 - Bérleti díj 500 580 
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 - Telefon költség 100 100 

 - Reprezentáció ÁFA 54 54 

 - Belföldi és külföldi kiküldetések 

kiadásai 
300 662 

Felhalmozási kiadások 56 897 

 - Kisértékű eszköz beszerzés 56 56 

 - Tájház riasztórendszer bővítése 0 101 

 - Tájházban sörpadok beszerzése 0 740 

      

Költségvetési bevétel 2 740 5 460 

Költségvetési kiadás 2 740 6 333 

Az Áht. 4/A. § (2) szerinti költségvetési 

hiány 
0 873 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT:  Falunapi - augusztus 17-18-ai - programok értékelése 

 

  Előadó: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, azért külön napirend a program értékelése, mert nem kicsi feladat. Az 

előterjesztésben kipontozott helyekre vonatkozó adatokat ismertette. A zöldség-gyümölcs-virág kiállítás 

és verseny helyezettjei: 1. Szedlák Jánosné gyümölcsökkel, 2. Krámer Lászlóné kézimunkával, 3. az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat csapata zöldséggel, gyülölcsökkel, szirupokkal és dzsemekkel. A 

zsűri egy különdíjat is odaítélt Tőkés László gyógynövényeinek. 

 

Bíró Józsefné képviselő hozzátette, hogy a verseny nagyon színvonalasra sikerült, sok szép termény 

volt, szépen feldíszítették a pajtát. 

 

Szabó Istvánné elnök sajnálatát fejezte ki amiatt, hogy a főzőversenyen nagyon kevesen vettek részt, 

csak 4 csapat indult.  

 

Bíró Józsefné képviselő hozzátette, hogy Tóth Isvánné képviselő nem tudta vállalni a főzőverseny 

felügyeletét, mert reggeltől estig buktát sütött a kemencénél, aminek akkora sikere volt, hogy mindig 

sorba kellett állni érte. 

 

Szabó Istvánné elnök megemlítette, hogy a főzőversenyt Mária a Vágtól pacalpörköltje nyerte. 

Hozzátette, hogy Marika ezzel a pacalpörkölttel első helyezést ért el Kamocsán, egy olyan nagy 

rendezvényen, ahol 200 induló közül 20-an főztek pacalt. A második helyezett Somlói Jolika csülkös-

körmös pörköltje, a harmadik pedig Oroszlány Barátainak Köre székely káposztája lett. Kiemelte 

továbbá a kiállítást, melyet a Szlovák Klub fennálásának 50 éves jubileuma tiszteletére rendeztek. Ezt a 

kiállítási anyagot félretették a Szlovákok napjára. A Szlovák Klub tagjainak szerveznek Myjavára egy 

kétnapos kirándulást. Mint mondta, ugyan minden évben részt vesznek a folklór fesztiválon, de olyankor 

az asszonyok mindig sütnek, nem látnak semmit a környék látnivalóiból, ezen a kiránduláson szeretnék 

a nevezetéssegeket megmutatni, hogy lássák azt a tájat,ahonnan érkeztek szlovák őseink 1701-ben, 

letelepedtek és életet adtak Oroszlánynak. Örömét fejezte ki, hogy sok vendég érkezett a rendezvényre, 

ez színesítette a rendezvényt, látványos volt, ahogy a Tájháztól a Topolya-kútig vonultak koszorúzni, 

énekelve, népviseletben. Fájlalta, hogy régen a polgármesteri hivataltól indult a menet, később a 

Czermann Étteremtől, most viszont már csak alig száz méter. Véleménye szerint jó lenne, ha hosszabb 

lenne a felvonulás útvonala. 



6 

 

 

Bíró Józsefné képviselő megerősítette, hogy sok ember megfordult a Tájházban, jó hangulat, teltházas 

rendezvény volt.  

 

Szabó Istvánné elnök megjegyezte, hogy sokat számított a szép napos idő és hogy nem volt ledolgozós 

hétvége. Javasolta, határozatban köszönjék meg a külföldről érkezett polgármestereknek, vendégeknek 

és fellépőknek a megjelenést, fellépést.  

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

57/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

köszönetnyilvánításról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki a 2019. évi 

Falunapon való részvételéért a külföldről érkezett polgármestereknek, vendégeknek és fellépőknek. 

Részvételükkel emelték a rendezvény sikerét.  

- Šaľa: Mária Farkašová városi képviselőasszony, Alžbeta Sediačiková főellenőr, Mária Bereczová a 

Denné centrum seniorov č.1. elnöke 

- Nitra megyei Közgyűlés nevében: Róbert Andráši képviselő 

- Trnovec n /Váhom: Oliver Berecz polgármester és Mária Hrabovská a Trnovec n /Váhom nyugdíjas 

klub vezetője 

- Kozárovce: Bystrík Ižold polgármester, Jozef Majer korábbi polgármester, Iveta Švolíková 

alpolgármester, Gaži Stefan képviselő 

- „Kýčer” folklór együttes, Myjavai 

- „Praslica” folklór együttes, Kozárovce 

- „Duo Seniors” zenei együttes, Šaľa 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök kérte, külön határozatban köszönjék meg a rendezésben segítő oroszlányi civil 

szervezetek és fellépők munkáját. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

58/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

köszönetnyilvánításról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki a 2019. évi 

Falunap megrendezésében segítő oroszlányi Szlovák Klub civil szervezetnek, valamint a Bránička 

tánccsoportnak és a Krídlovka ifjúsági fúvószenekarnak. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök kérte, külön határozatban köszönjék meg a magyarországi kulturális csoportok, 

a Bakonycsernyei folklór csoport és a Vértes-Gerecse énekkar fellépését. 
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A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

59/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

köszönetnyilvánításról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki a 

Bakonycsernyei folklór csoportnak és a Vértes-Gerecse énekkarnak a 2019. évi falunapi fellépésért. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök a második nap eseményei közül kiemelte a Nobik Erzsébet szarvasi és Farkas 

Etelka oroszlányi lelkésznők által tartott istentiszteletet. Kérte, közreműködésüket külön határozatban 

köszönjék meg 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

60/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

köszönetnyilvánításról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki Nobik 

Erzsébet és Farkas Etelka oroszlányi lelkésznőknek a 2019. évi Falunapon tartott istentiszteletért. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Szabó Istvánné elnök kérte, szavazzanak egyben a Falunapi 

programok értékeléséről. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

61/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

a Falunapi - augusztus 17-18-ai - programok értékeléséről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Falunapi - 

augusztus 17-18-ai - programok értékeléséről szóló előterjesztést. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

4. NAPIRENDI PONT:  Beszámoló a kulturális csoportok fellépéseiről 

 

  Előadó: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, nem csinált írásos előterjesztést, szóban szeretné összefoglalni a 

fellépéseket. Elsőként a Bránička gyermek néptánccsoportnak mondott köszönetet, akiknek szinte 
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minden hónapban volt fellépésük. Márciusban a 15-ei megemlékezésen vettek részt a gyerekek, egy-

egy szál virágot helyeztek el a koszorúzáskor. Az augusztus 20-ai kenyérszentelésnél pedig a gyerekek 

hozták le az új kenyeret. Március 30-án, a Civileké a ház rendezvénysorozat nyitógáláján, április 9-én 

az iskolai gálán szerepelt a csoport. Május 10-én Nyitrán léptek fel a Krídlovka ifjúsági fúvószenekarral 

együtt a Komárom-Esztergom Megyei Szlovák Önkormányzat és Nyitra Megyei Művelődési Központ 

kapcsolatának 10 éves évfordulójára rendezett ünnepségen. Június 9-én a Falu Hagyományőrző és 

Kulturális Egyesület felkérésére a májfa döntés eseményét színesítették, június 29-én a Pajta fesztiválon, 

végül pedig az augusztus 17-ei falunapon szerepeltek a gyerekek. Utóbbiról megjegyezte, hogy 

valamivel többen voltak, mint az előző években. Kérte a csoport vezetőjét, beszéljen a létszám 

alakulásáról, a próbák rendjéről. 

 

Bíró Józsefné képviselő, a Bránička gyermek néptánccsoport vezetője elmondta, hogy heti 2 próbát 

tartanak a József Attila Általános Iskolában. Ő készíti elő a ruhákat a fellépésekre. Megemlítette a 

tardosi tánctábort, ahol nagyon sok barátság alakult ki, sok új táncot tanultak a gyerekek. A csoport 

tagjai mindig cserélődnek, hiszen a gyermekek felnőnek, újak érkeznek helyükre. 

 

Tóth Istvánné képviselő megjegyezte, néha az a kritika éri a csoportot, hogy ismétlődik a műsoruk, de 

ennek éppen az az oka, hogy mindig új gyerekkel kell betanulni a repertoárt, ehhez pedig sok energia 

kell. Hozzátette, hogy nagy elismerés illeti Bíró Józsefné képviselőt áldozatos munkájáért, mert 

rengeteget dolgozik, még sütni is szokott a gyerekeknek. 

 

Szabó Istvánné elnök megköszönte a csoport munkáját, majd hozzátette, továbbra is várják a 

gyerekeket az elkövetkezendő rendezvémyekre. A Krídlovka ifjúsági fúvószenekarral kapcsolatban 

elmondta, ahogy a tánccsoportnál, a zenekarnál is az a helyzet, hogy folyton változik a zenészek 

összetétele, mindig vannak újak, mindig újakat kell betanítani. Fellépéseik közül megemlítette a szlovák 

bált, a Civileké a ház rendezvénysorozatot, a május 10-ei fellépsüket Nyitrán, a 4 napos szlovákiai zenei 

tábort, melyen részvételüket az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat biztosította számukra, 

valamint a falunapi fellépést. Köszönetét fejezte ki a gyerkeknek és a vezetőnek. Megjegyezte, hogy 

sajnos az októberi választásokon Ocskai Simon képviselő, a fúvószenekar vezetője nem indul, de 

megígérte, hogy még egy évig vezeti a zenekart és próbál utódot szerezni maga helyett. 

 

Tóth Istvánné képviselő még egyszer hangsúlyozta, hogy a Bránička gyermek néptánccsoport vezetője 

mennyire vigyáz a csoport ruháira, amiket nehéz tisztítani, vasalni, de mindig pedánsan jelennek meg a 

gyerekek.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Szabó Istvánné elnök kérte, szavazzanak a tájékoztató 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

62/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

a kulturális csoportok fellépéséről szóló beszámolóról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a kulturális csoportok 

fellépéséről szóló beszámolót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

5. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 
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Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy önkormányzatuk tart ugyan egy közmeghallgatást a 

közeljövőben, de ott határozatot nem hoznak, ezért most szeretne döntést kérni egy-két ügyben. Mint 

mondta, szerződés szerint évi két alkalommal bemutatják a Tájházat az általános iskolásoknak. A 

Hunyadi Mátyás Általános Iskola jelezte, hogy szeptember 11-én első és második osztályos gyerekek 

szeretnének látogatást tenni, mintegy 150 fő. Hétfőn a Szlovák Klub összejövetelén megbeszélték mivel 

készüljenek, mit mutassanak be a gyerkekenek. 

 

Tóth Istvánné képviselő tájékoztatást adott arról, hogy majdnem minden évben az őszi munkálatokról 

meséltek a gyerekeknek, de idén kicsit előrébb hozták a programot az iskolák. Ennek megfelelően 

kukorica fosztás-morzsolás lesz, de a szüreti munkák helyett csalamádét készítenek majd. Ezt egy kicsit 

nehezebb lesz koordinálni. Hozzátette, hogy ugyan hétfőn nem beszéltek róla, de szeretne sütni kalácsot 

a gyerekeknek. 

 

Szabó Istvánné elnök hozzátette, hogy bemutatják majd a szlovák népviseletet, néhány gyerek tud 

beöltözni egyszerre, akikről tudnak képeket is készíteni. Közben kiteszik a régi gyerekjátékokat és forgó 

rendszerben azokkal is lehet játszani, hiszen 75 gyerek egyszerre sok egy helyszínen. Tóth Isvánné 

képviselő jelzésére, miszerint kimaradt az események közül annak a gyerekcsoportnak a fogadása, 

akikkel pólót festettek, elmondta, hogy az arról szóló beszámoló benne van a két ülés közötti 

tájékoztatóban. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, kérde szavazzanak a Tájház bemutatása során fellépő 

költségek támogatásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

63/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

a Tájház bemutatása során fellépő költségek támogatásáról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a költségvetése terhére fedezi a 

Tájház Hunyadi Mátyás Általános Iskola tanulói számára történő bemutatása során fellépő költségeket. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy szeptember 21-ére több programon történő szereplés lehetősége 

is felmerült. A Krídlovka ifjúsági fúvószenekar meghívást kapott Tardosra a Szlovákok Napja 

rendezvényre. Kérte, határozzanak az utazási költség támogatásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

64/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

utazási költség támogatásáról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a költségvetése terhére fedezi a 

Krídlovka ifjúsági fúvószenekar 2019. szeptember 21-ei utazási költségét Tardosra. 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 
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Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy szintén szeptember 21-én a Szlovák Klub tagjai részt vesznek a 

tornóci „Fakanál” főzőversenyen. Személyautóval utaznának, kérte, határozzanak az utazási költség 

támogatásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

65/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

utazási költség támogatásáról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a költségvetése terhére fedezi a 

Szlovák Klub tagjainak 2019. szeptember 21-ei utazási költségét Tornócra. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök megemlítette, hogy a polgármesteri hivatal első emeletén festik az irodákat. 

Emlékeztetett arra, hogy mivel a régi irodájukból el kell jönniük, ígéretet kaptak arra, hogy a hivatalban 

kapnak majd helyet. Kérése az volt, hogy ez az ígéret ne legyen elfelejtve. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester tájékoztatást adott arról, hogy a nagy ügyfélforgalommal rendelkező 

osztályok kerülnek le az első emeletre, de az átköltözésnek nem lesz akadálya.  

 

Szabó Istvánné elnök hozzátette, már említette jegyző aszszonynak, hogy lehetőség szerint két 

egybenyíló szobát szeretnének a könyvtáruk bővítése miatt. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester megígérte, hogy továbbítja a kérést. 

 

Szabó Istvánné elnök tájékoztatást adott arról, hogy a következő hétfő délutánjáig kell leadni a helyi 

választásokhoz a papírokat. A létszám alapján az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatnak 5 

tagúnak kell lennie. Ismertette az indulókat. Szabó Istvánné, Bíró Józsefné, Tóth Istvánné a jelenlegiek 

közül és két új: Bekéné Sziráki Marianna és Viczena Miklós. Plusz tagot nem jelöltek. Ismertette, hogy 

a megyei önkormányzati választásra minimum 7 főt kell indítani, ott sincs póttag, vele együtt heten 

vannak. Hozzátette, hogy a megyei önkormányzat csak akkor áll fel, ha mind a tíz településen indulnak. 

Az országos szlovák önkormányzat 31 tagú lehet. Több jelölölő szervezet indít és jelenleg nincs ellentét, 

egyezséget kötöttek. A Magyarországi Szlovákok Szövetsége-mint jelölő szervezet  11 főt indít a 

választásra. 

 

Tóth Istvánné képviselő kérése az volt, hogy említsék meg Bíró Józsefné képviselő és Bíró József 

kitüntetését.  

 

Szabó Istvánné elnök gratulált és sok sikert kívánt. Kérte, hozzanak határozatot munkájuk 

elismeréséről. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

66/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

köszönetnyilvánításról 
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Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki Bíró 

Józsefnének és Bíró Józsefnek a közösségért végzett áldozatos munkájukért. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Rajnai Gábor alpolgármester sok sikert kívánt a választásokhoz, majd a szeptember 21-ei 

mozgáskorlátozottak számára szervezett program felől érdeklődött. 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy előző nap érkeznek a vendégek, akkor rendezik be a helyszínt. 

Megbeszélték velük, hogy nem lesz kenyérsütés, főzni fognak. Ezután Rajnai Gábor alpolgármesterrel 

a program pénzügyi vonzatáról egyeztettek. 

 

Tóth Istvánné képviselő elmondta, hogy a vendégek a kemencében szerettek volna kenyeret sütni. de 

a kemencéhez nagyon érteni kell, ezért erről lebeszélték őket. Nagy csalódás lett volna, ha nem sikerül 

a kenyér, ezért halászlét és töltött káposztát készítenek majd.  

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt Szabó Istvánné elnök kérte határozzanak arról, hogy az 

önkormányzat biztosítja számukra a helyszínt, és az eszközöket. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

67/2019. (IX.4.) OSZNÖ határozata 

helyszín és eszközök biztosításáról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2019. szeptember 21-én 

helyszínt és eszközöket biztosít a Tájházban történő főzés számára. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Szabó Istvánné elnök a képviselő-testület ülését 10 óra 57 

perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 Szabó Istvánné  Bíró Józsefné 

 elnök  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

 

 

 


